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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/21-01/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-18 
Rijeka,  29.10.2021. 
                   
 
              

ZAPISNIK 
29. SJEDNICE VMO LUKA 

 
29. sjednica VMO Luka održana je 26.10.2021. (utorak) s početkom u 17.00 sati, u prostorijama 
MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Daina Glavočić, članica VMO 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 28. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 22.09.2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Dani MO Luka - osvrt 
2. Komunalni prioriteti za 2022. 
3. Bulletin - dogovor za ovogodišnji broj 
4. Programi rada Vijeća za 2022. - primjedbe povjerenstva 
5. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 

Predsjednik VMO osvrnuo se na program Dani MO te istaknuo kako je suradnja sa organizacijskim 
odborom festivala Fiumare bila izvrsna kao i tradicionalna suradnja sa ŠSD Luben. S obzirom na 
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epidemiološke mjere i relativno kratak rok za organizaciju i pripremu Program je odrađen odlično 
čemu svjedoče i brojni posjetitelji. 

 
AD 2 

Vijećnicima je dan na raspravu Prijedlog prioriteta za 2022. godinu obrađen od strane Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav s procijenjenim iznosima za svaku stavku. Vijeće je nakon 
rasprave prihvatilo sljedeći redoslijed prioriteta za 2022. godinu u iznosu od 117.000,00 kuna: 
 

6 
Strojno ohrapavljivanje površine kamenog popločenja uz fontanu na 
Trgu Bana Jelačića 

117.000,00 

 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo konačan redoslijed prioriteta za 2022. godinu. 
 

 
 
AD 3 

U nastavku sjednice vijećnici su razgovarali o izradi ovogodišnjeg glasila MO Luka pod nazivom 
Bulletin. Vijećnica Daina Glavočić nije bila prisutna na sjednici pa će se naknadno sa njom vidjeti 
da li već ima tekstove koji obrađuju povijest nekih građevina ili imena ulica u kvartu. Dogovoreno je 
da svaki vijećnik može napisati tekst koji bi se uvrstio u slijedeći broj Bulletin-a, te je odlučeno kako 
slijedi u zaključku.  
Zaključak: 

Vijećnik koji pripremi članak za slijedeći broj Bulletin-a dostavit će e-mailom u tajništvo, gdje će se 
svi dostavljeni materijali objediniti i dopuniti fotografijama.   

 
AD 4   
Vijeće je razmotrilo primjedbe povjerenstva  za programe VMO za 2022. godinu. 

Zaključak: 
Vijeće će se nastojati držati dobivenih preporuka.. 
 

AD 5 

Vijeće se još jednom osvrnulo na problem beskućnika koji se okupljaju ispred i unutar skladišta u 
Senjskom pristaništu te ispred kazališnog parka gdje u javnosti piju i neugodni su prema 
prolaznicima.   
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Miomira Milovanović Stefan Mataja Mafrici 
 


